
      Protokół z XLIV Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 24 maja 2018 r. godz. 18
00 

 

Porządek obrad XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.216.2018.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.253.2018.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.278.2018.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.293.2018.MM 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.318.2018.BS 

4.6 ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie na 

części nieruchomości położonych przy ul. Wańkowicza 

4.7 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 228/18 przy ulicy  

Grębałowskiej 

4.8 wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  

na rok 2019 

4.9 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

4.10 opinii do projektu budowlanego rozbudowy ulicy Figlewicza w Krakowie 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XLIV Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.216.2018.MM  

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.216.2018.MM  
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.253.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.253.2018.MM 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.278.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.278.2018.MM 
 

ad.4.4.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.293.2018.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.293.2018.MM 
 

ad.4.5.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.318.2018.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.318.2018.BS 
 

ad.4.6.  ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie na 

części nieruchomości położonych przy ul. Wańkowicza 

Projekt Komisji Ochrony Środowiska.  Pozytywna opinia Zarządu   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu na rzecz Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie na części nieruchomości położonych przy 

ul. Wańkowicza 
 

ad.4.7.  ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 228/18 przy ulicy  

Grębałowskiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 228/18 przy ulicy Grębałowskiej  
 

ad.4.8.  wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII  

na rok 2019 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia wszystkich Komisji Rady Dzielnicy   

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wstępnego rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2019 

 



ad.4.9.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2018 

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2018 
 

ad.4.10.  opinii do projektu budowlanego rozbudowy ulicy Figlewicza w Krakowie  

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii do projektu 

budowlanego rozbudowy ulicy Figlewicza w Krakowie 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan L. Zaleński zapytał o sprawę zamknięcia ulicy Mistrzejowickiej i wzmożonego ruchu na  

ul. Petofiego. Czy coś w tej sprawie jest robione? 

p. A. Dziedzic poinformował, że był z Inspektorem ZIKiTu na ul. Petofiego i wystosowano w tej 

sprawie pismo do ZIKiTu 

Pan G. Rojewski spytał, czy wiadomo coś o przebudowie ul. Kocmyrzowskiej? 

Przewodniczący poinformował zebranych, że żadnego oficjalnego stanowiska w tej sprawie nie 

mamy. 

Głos w tej sprawie zabrali również: p. L. Zaleński, p. Ł. Sęk, p. A. Dziedzic. 

Pan G. Rojewski spytał, czy wpłynęła już odpowiedź na nasze pismo wysłane do ZIKiTu w sprawie 

ustanowienia wykonawcy zastępczego do usunięcia usterek na parkingu przy ul. Architektów ? 

Przewodniczący poinformował, że odbyło się spotkanie w sprawie odbioru pogwarancyjnego 

parkingu na ul. Architektów, a odpowiedź na nasze pismo jeszcze nie wpłynęła.     
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Pan W. Wojnarski zabrał głos na temat prawidłowości prowadzonej przebudowy ulicy 

Kantorowickiej, informując, że w tej sprawie złoży pismo do Rady Dzielnicy.  

Przewodniczący zapoznał zebranych z informacją o akcji deratyzacji oraz informacją o Dniu 

Otwartym Magistratu zaplanowanym na dzień 3 czerwca 2018r.  

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

czerwcu 2018: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 04 i 18.06.2018r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 13.06.2018r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 11.06.2018r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 21.06.2018r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

20.06.2018r. 

21.06.2018r. 

04.06.2018r 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

28 czerwca 2018r. na godz. 1800   

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1905 zamknął posiedzenie XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


